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内容概要

　　首先是知识分布全面。
真正体现了“一册在手，学习内容全有”的编写指导思想。
其次是该书的信息量大。
它涵盖了中学文化课教学全部课程和教与学的全部过程，内容丰富，题量充足。
再次是适用对象全面。
《金星教育系列丛书·中学教材全解：9年级英语（工具版·山东教育版）》着眼于面向全国重点、
普通中学的所有学生，丛书内容由浅人深，由易到难，学生多学易练，学习效果显著。
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书籍目录

UNIT 1 What would you do？
SECTION ASECTION BSELF CHECKREADINGUNIT 2 It must belong to CarlaSECTION ASECTION BSELF
CHECKREADINGUNIT 3 We're trying to save the mana tees !SECTION ASECTION BSELF
CHECKREADING UNIT 4 When was it invented？
SECTION ASECTION BSELF CHECKREADINGUNIT 5 Could you please tell me where the restrooms are？
SECTION ASECTION BSELF CHECKREADINGUNIT 6 By the time I got outside,the bus had already
leftSECTION ASECTION BSELF CHECKReview of units 1-6UNIT 7 You're supposed to shake handsSECTION
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